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ПРОТОКОЛ № 27 

засідання Громадської ради при Дніпровській районній  

в місті Києві державній адміністрації 
 

м. Київ, бульвар Івана Котляревського, 1/1                       27 березня 2024 року 

 

Загальна кількість членів Громадської ради при Дніпровській районній в 

місті Києві державній адміністрації (далі - Громадська рада) – 25 осіб. 

Присутні: 13 осіб.  

Відсутні: 12 осіб.  

Реєстр додається.  

 

Запрошені:  

- керівник апарату Дніпровської районної в місті Києві державної 

адміністрації  Ластовецький Ігор Володимирович; 

- начальник відділу контролю за благоустроєм Дніпровської районної в місті 

Києві державної адміністрації Джос Тарас Сергійович; 

- заступник начальника відділу ПТ УКБ ПРАТ АК «Київводоканал» Петров 

Костянтин Миколайович; 

- заступник директора КП УЗН Дніпровського району Коровніков Юрій 

Володимирович; 

- головний інженер КП ШЕУ Дніпровського району Дордука Павло 

Володимирович; 

- представник КП «Дирекція будівництва шляхо-транспортних споруд               

м. Києва» Жох Ігор Петрович; 

- представник Департаменту транспортної інфраструктури КМДА Кравчук 

Юрій Володимирович; 

- експерт Кравченко Поліна Леонідівна. 

 

 Слухали: голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації Павленка А.М., який повідомив, що зареєстровано 13 

членів Громадської ради з 25. Таким чином, засідання Громадської ради при 

Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації правомочне. 
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Павленко А.М. запропонував розпочати засідання Громадської ради при 

Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації.  

Вирішили: відкрити засідання Громадської ради при Дніпровській районній 

в місті Києві державній адміністрації.  

Голосували: «за» - 13, «проти» - 0, «утримались» - 0.  

Рішення прийнято.  

 

Слухали: голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації Павленка А.М., який запропонував затвердити 

наступний порядок денний:  

1. Про підсумки економічного і соціального розвитку Дніпровського 

району м. Києва за 2023 рік. 

2. Про ремонт колекторів на території Дніпровського району м. Києва. 

3. Різне.   

Вирішили: затвердити наступний порядок денний: 

1. Про підсумки економічного і соціального розвитку Дніпровського 

району м. Києва за 2023 рік. 

                                                            Доповідач: Редчиц С.М. (за згодою) 

2. Про ремонт колекторів на території Дніпровського району м. Києва. 

                                                                          Доповідач: Павленко А.М. 

3. Різне: 

3.1. Про проведення засідання круглого столу на тему: «Органи 

місцевого самоврядування: сучасний стан, виклики, перспективи». 

                                                                              Доповідач: Павленко А.М. 

3.2.  Про проблемні питання Дніпровського району м. Києва. 

                                                                             Доповідач: Павленко А.М.               

3.3. Про перевірку діяльності Центру захисту дітей «Наші діти». 

                                                                              Доповідач: Павленко А.М. 

Голосували: «за» - 13, «проти» - 0, «утримались» - 0.  

Рішення прийнято.  

 

Питання перше порядку денного: 

«Про підсумки економічного і соціального розвитку Дніпровського району м. 

Києва за 2023 рік». 

Слухали: начальника відділу економіки Дніпровської районної в місті Києві 

державної адміністрації Редчиц Сергія Миколайовича, який поінформував про 

підсумки економічного і соціального розвитку Дніпровського району м. Києва 

за 2023 рік та відповів на запитання членів громадської ради.  

      Зі звітом можна ознайомитися на сайті Дніпровської райдержадміністрації 

за посиланням: https://dnipr.kyivcity.gov.ua/content/socialnoekonomichnyy-

rozvytok-dniprovskogo-rayonu-mkyieva.html 

В обговоренні питання взяли участь: Бурля О.Ю., Шашкіна Л.О., Кругляк 

М.С. 

 

 



Вирішили: 

1. Інформацію начальника відділу економіки Дніпровської районної в місті 

Києві державної адміністрації взяти до відома.  

Голосували: «за» - 13, «проти» - 0, «утримались» - 0.  

Рішення прийнято.  

 

Питання друге порядку денного: 

«Про ремонт колекторів на території Дніпровського району м. Києва». 

Слухали: голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації Павленка А.М., який повідомив, що 17 січня 2024 

року на засіданні Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації  було розглянуте питання стосовно ситуації, що 

склалась навколо ремонту колекторів на зелених зонах на вулицях 

Віфлеємській та гетьмана Павла Полуботка. На тому засіданні були присутні 

представник Департаменту транспортної інфраструктури виконавчого органу 

Київської міської ради (КМДА) Кравчук Ю.В., представник КП «Дирекція 

будівництва транспортних споруд м. Києва» Жоха І.П. та заступник директора 

КП УЗН Дніпровського району м. Києва Коровніков Ю.В. 

Представником КП «Дирекція будівництва шляхово-транспортних споруд 

м. Києва» Жохою І.П. було заявлено, що робота з капітального ремонту 

колектору на вул. Віфлеємській буде відновлена у лютому 2024 року . 

 Як з’ясувалося під час обговорення цього питання, КП «Дирекція 

будівництва шляхово-транспортних споруд м. Києва» до колектора на вулиці 

Павла Полуботка не має відношення, а ремонт колектору на вулиці Павла 

Полуботка відноситься до компетенції ПрАТ АК «Київводоканал».   

Станом на 25 березня 2024 року роботи по ремонту колектору за адресою: 

вул. Віфлеємська так і не відновилися. 

Виступили:  

- представник КП «Дирекція будівництва транспортних споруд м. Києва» 

Жоха І.П., який повідомив, що фінансування робіт з ремонту колектору на вул. 

Віфлеємській відкрито. Реальні ремонтні роботи на об’єкті розпочнуться до 15 

квітня 2024 року; 

- заступник начальника відділу ПТ УКБ ПРАТ «АК «Київводоканал» 

Петров К.М., який повідомив, що Київрада, незважаючи на неодноразові 

звернення ПРАТ «АК «Київводоканал», не виділила необхідний обсяг 

фінансування на проведення ремонту колектору по вул. Павла Полуботка. 

Петров К,М. попросив у Громадської ради при Дніпровській районній в місті 

Києві державній адміністрації підтримки у вирішенні цього питання. 

В обговоренні питання взяли участь: начальник відділу контролю за 

благоустроєм Дніпровської районної в місті Києві державної адміністрації 

Джос Т.С., головний інженер КП ШЕУ Дніпровського району Дордука П,В., 

Ковальчук І.М., Овсянніков О.В., Базік О.М., Шашкіна Л.О. 

 

 

 



Вирішили: 

1. Звернутися до Київської міської ради щодо виділення відповідних 

фінансових ресурсів для здійснення капітального ремонту колектору по вул. 

Павла Полуботка.  

2. Першому заступнику голови Громадської ради при Дніпровській 

районній в місті Києві державній адміністрації Базіку О.М. спільно з 

заступником начальника відділу ПТ УКБ ПРАТ «АК «Київводоканал» 

Петровим К.М. підготувати текст зазначеного звернення і надати його голові 

Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві державній 

адміністрації Павленку А.М. на підписання і направлення адресату до 04 

квітня 2024 року.  

3. Контроль за виконанням цього рішення покласти на голову Громадської 

ради при Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації 

Павленка А.М. 

Голосували: «за» - 13, «проти» - 0, «утримались» - 0.  

Рішення прийнято.  

 

Питання третє порядку денного: 

«Різне»: 

3.1. «Про проведення засідання круглого столу на тему: «Органи місцевого 

самоврядування: сучасний стан, виклики, перспективи». 

Слухали: голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації Павленка А.М., який запропонував провести 

засідання круглого столу на тему: «Органи місцевого самоврядування: 

сучасний стан, виклики, перспективи» 17 квітня 2024 року у каб 317  

райдержадміністрації та створити організаційний комітет з підготовки та 

проведення зазначеного засідання круглого столу у складі: Павленко А.М., 

Черевко Н.П., Мітюк С.О., Овсянніков О.В., Бурля О.Ю, Чунаєв О.В. 

Вирішили:  
1. Провести засідання круглого столу на тему: «Органи місцевого 

самоврядування: сучасний стан, виклики, перспективи» 17 квітня 2024 року у 

каб. 317 райдержадміністрації. 

2. Створити організаційний комітет з підготовки та проведення зазначеного 

засідання круглого столу у складі: Павленко А.М.-голова, Черевко Н.П.-

секретар, Мітюк С.О., Овсянніков О.В., Бурля О.Ю, Чунаєв О.В. 

3. Контроль за виконанням цього рішення покласти на голову Громадської 

ради при Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації 

Павленка А.М. 

Голосували: «за» - 13, «проти» - 0, «утримались» - 0.  

Рішення прийнято.  

 

3.2. «Про проблемні питання Дніпровського району м. Києва» 

Слухали: голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації Павленка А.М., який  нагадав учасникам засідання, 

що на попередньому засіданні Громадської ради при Дніпровській районній в 



місті Києві державній адміністрації було затверджено Перелік проблемних 

питань Дніпровського району м. Києва, які Громадська рада бере під свій 

контроль. Правління Громадської ради при Дніпровській районній в місті 

Києві державній адміністрації 12 березня 2024 року визначило за кожним з цих 

проблемних питань відповідального за підготовку їх до розгляду на засіданні 

Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві державній 

адміністрації. 

         Наразі пропонується взяти цю інформацію до відома та зобов’язати 

відповідальних осіб підготувати у визначені терміни розгляд проблемних 

питань Дніпровського району м. Києва на засіданні Громадської ради при 

Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації.  

Вирішили: 

 1. Інформацію про відповідальних осіб за підготовку проблемних питань 

Дніпровського району м. Києва для їх розгляду на засіданнях Громадської 

ради при Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації взяти до 

відома (додається).  

2. Зобов’язати відповідальних осіб підготувати у визначені терміни розгляд 

проблемних питань Дніпровського району м. Києва на засіданні Громадської 

ради при Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації.  

3. Контроль за виконанням цього рішення покласти на голову Громадської 

ради при Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації 

Павленка А.М. 

Голосували: «за» - 13, «проти» - 0, «утримались» - 0.  

Рішення прийнято.  

 

3.3. «Про перевірку діяльності Центру захисту дітей «Наші діти». 

Слухали: голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації Павленка А.М., який поінформував учасників 

засідання про ініціювання Правлінням Громадської ради при Дніпровській 

районній в місті Києві державній адміністрації перевірки діяльності Центру 

захисту дітей «Наші діти». 

Вирішили:  
1. Підтримати рішення Правління Громадської ради при Дніпровській 

районній в місті Києві державній адміністрації стосовно спільної зі Службою 

у справах сім’ї і дітей Дніпровської районної в місті Києві державної 

адміністрації перевірки діяльності Центру захисту дітей «Наші діти». 

2. Делегувати до складу відповідної робочої групи Павленка А.М., Ковальчук 

І.М., Григорчук М.П., Гордєєва О.С. 

Голосували: «за» - 13, «проти» - 0, «утримались» - 0.  

Рішення прийнято.  

 

Голова Громадської ради                                              Анатолій Павленко 

 

Секретар Громадської ради                                           Наталія Черевко 
 


